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országgyűlési képviselő

Lezsák Sándor úrnak,
Az Országgyű lés elnökének
feladatait ellátó alelnök
részére

Hivatala
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Érkezett : 2012 ÁPn 0 4.

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Alelnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok intézni a
vidékfejlesztési miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Miért nem vizsgálja ki a kormány a két évtizede húzódó somogybabodi privatizáció s
visszaélést? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Somogybabodi Petőfi Mg. Tsz. (Somogybabod, Gammás, Somogytúr települések határa )
ügye már sok vihart kavart és 1992-óta húzódik . Az érintettek azóta küzdenek igazukért.
2010-ben a Fidesz 2/3-os választási győzelme újabb reményeket ébresztett bennük, hiszen a z
úgy megoldására számtalan kormánypárti vezető, országgyűlési képviselő és a MAGOSZ
tisztségviselői is ígéretet tettek. A kormányváltás óta eltelt két év csak újabb és minden
eddiginél mélyebb csalódást hozott az ügy sértettjeinek. A jelen kérdésünkben eltekintünk
minden dokumentum csatolásától, hiszen ezt a szaktárca több érintett ől és több alkalommal
megkapta . Amennyiben ezen dokumentumokat nem találják, kérem jelezzék felénk, mert
szívesen a Miniszter Úr rendelkezésére bocsátjuk azokat .

Kérjük Miniszter Urat, hogy haladéktalanul vizsgáltassa ki az ügy részleteit és azonnali
orvoslást várunk a jogos problémákra.

Várjuk megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012. április 04 .

Zakó László
Jobbik

Magyar Zoltán
Jobbik
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